
Referat fra møte i kunstutvalg 
Voss gymnas 7. juni 2018 
 
Tilstede: 
Petra Rahm 
Merete Hauge 
Rakel Marøy 
Per Høygaard 
 
 
Befaring på gamle bygget for å se på mulige plasseringer for kunst 
 
-Plakatene fra Vossa Jazz blir plassert i gang i 2. etg. Veggene i gangen må males hvite. 
Merete snakker med Gunnar om dette.  
 
Vi har avtalt med Rune Ringheim, rammemaker om å henge plakatene opp. Petra 
fortsetter dialogen med Rune om plassering. 
 
- Vi tar i bruk ”nisjer” i alle etasjer til plassering av kunst. Nisjene må males hvite inni, og 
med avslutning mot nisjer lik som mot dører. Merete tar opp dette med Gunnar. 
Kostnad dekkes fra kustbudsjettet. 
 
- Vi tar i bruk trapperom til plassering av kunst. 
 
- Vi henger ikke kunst på vegger hvor det er knaggrekker. 
 
- Forslag om å henge rektorportretter i Festsal. Før dette kan skje må veggen males. 
NB: etter en ytterligere vurdering i etterkant av møte foreslår Merete og Petra å heller 
henge rektorportretter i gang i underetasje i nye bygget– ev. velge ut de som har en viss 
kunstnerisk kvalitet å plassere disse i Festsal. 
 
- Petra tar ansvar for montering av kunsten. Dette vil skje i løpet av uke 32-33. 
Rakel kan ev hjelpe i uke 33. 
 
NB: Etter en vurdering i etterkant av møte, foreslår Merete og Petra at innkjøptkunst fra 
Sveinung Iversen blir plassert i et av trapperommene i gamle bygget. Dette fordi det 
ellers kan bli litt lite kunst i gamle bygget, og fordi Skuletorget som var planlagt 
plassering fungerer godt slik det er. 
 
 
Oppdatering ang. Hilde Hauan 
 
Vi må søke Voss kommune om dispensasjon fra reguleringsplan. Søknad blir sendt fra 
Hordaland fylkeskommune før sommeren. Det er inntil tre måneder behandlingstid på 
søknaden, dersom den ikke må på høring. Kunstner har ”pauset” prosjektet og vi vil 
finne frem til en fornuftig fremdriftsplan nå søknaden er behandlet. 
 
 
Øvrig 



 
Bildene til Vanesa van Vlerken er kommet på plass. Rammemaker må gjøre noen 
justeringer, og gir beskjed når dette er klart. Kunstner avventer med å sende sluttfaktura 
til alt er klart. 
 
Det mangler fortsatt lys i Gladiatorgangen. Vi trenger 8 nye armaturer. Merete snakker 
med Gunnar om dette. 
 
Åpning av gymnaset blir 7. September. Kunstnerne blir invitert til åpningen. Petra tar 
ansvar for dette. 
 
Vi lager en lite folder om kunsten og arkitekturen som skal være på plass til åpningen. 
Trenger ikke å printe i mange eksamplarer –etter åpning vil info om kunst ligge på 
nettsiden til HFK. Merete snakker med designavdelingen i HFK om de kan hjelpe 
oss. Hvis ikke, kan HLM lage folderen. Merete finner ut hvilken fotograf HFK har 
rammeavtale med. Petra skriver tekst om kunsten. 
 
Vi lager skilt til de nye kunstverkene + noen av de eldre. Petra sender info til Lyder på 
HFK som bestiller skilt.


